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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2017. április 2-

ai, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen voltak:  Torma Lajos elnök, Papp Péter, Szabó Mihály és  

Székely Antal bizottsági tagok,  

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távolt volt: Dr. Mátics István bizottsági tag 

 

Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 13 óra 42 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

Elmondta, Dr. Mátics István bizottsági tag jelezte, hogy késni fog.  

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

3/2017. (IV.3.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2017. április 3-ai, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A 2016. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásának elfogadása 

2. A 2017. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A 2016. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásának 

elfogadása 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy az elszámolások megtörténtek. Az előterjesztés helyben került 

kiosztásra. A táblázat jól mutatja, hogy mely szervezetek azok, akik az igénybe vett támogatást 

rendeltetésszerűen használták fel és elszámoltak. Az utolsó oldalon lehet látni azokat a szervezeteket, 

akinél visszafizetésre került sor. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens hozzátette, hogy jó volt a pénzügyi fegyelem, a 

szervezetek időben elszámoltak. 
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Torma Lajos elnök jelezte, hogy az idei évi pályázatból nem kell kizárni egyik szervezetet sem 

amiatt, hogy nem számolt el az előző évi támogatásával. 

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy az Evangélikus Gyülekezet a tavalyi évben 

zongorahangolásra is kért támogatást, mely összeggel elszámolt. A gyülekezet az idei évben is kért 

zongorahangolásra támogatást. Az erre a célra kért összeg jelentősen magasabb, mint a tavalyi évben. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

4/2017. (IV.3.) TSPBB határozata 

a 2016. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásának elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a bizottság által 2016. évben sportcélú és társadalmi célú támogatásban részesített 

támogatottak elszámolását elfogadja. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2017. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

 

Torma Lajos elnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a támogatásra felhasználható idei költségkeret 

23.420 E Ft. A beérkezett támogatási összigény több mint 60 M Ft. Javasolta, hogy a sportcélú 

támogatások megvitatásával kezdjenek, az darabszámra kevesebb. Jelezte, minden pályázónál 

javaslatot fog tenni a támogatás mértékére és azokat egyenként megvitatják.  

A C-26 Postagalamb Sport Egyesület részére 90.000 Ft támogatást javasolt. Oroszlány Város Óvodái 

részére 300.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 350.000 Ft-ra módosított. A 

„Karate a Gyermekekért Alapítvány” részére 800.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést 

követően 1.000.000 Ft-ra módosított. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens felvetésére a tagok jelezték, hogy a vendéglátásra 

nem nyújt a bizottság támogatást. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke Szakosztálya részére 700.000 Ft 

támogatást javasolt. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdésére – Mekkora összegű támogatást ad a szakosztály részére a 

távhőszolgáltató? – Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens elmondta, hogy saját forrásuk 

1,7 M Ft.  

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Judo Club részére 1.000.000 Ft, az OSZE Öregfiúk Labdarúgó 

Csapata részére 200.000 Ft támogatást javasolt. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, hogy ha ez a csapat az OSZE-n belül a Labdarúgó 

Szakosztályhoz tartozik, akkor a költségvetés külön során szereplő, OSZE-támogatásból miért nem 

kapnak? 

 

Papp Péter bizottsági tag egyetértett azzal, hogy a támogatáskor írják elő, hogy kinek kell a 

támogatásból adni. 



 

 

3 

 

13 óra 58 perckor Torma Lajos elnök szünetet rendelt el, mely 14 óra 18 percig tartott.  

 

SZÜNET 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 

fő. 

 

 

Torma Lajos elnök a Vértesi Erőmű Sport Egyesület Kajak Szakosztálya részére 1.200.000 Ft 

támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 1.500.000 Ft-ra módosított.  

 

A tagok felvetették, szívesen vennék, ha az egyesület nevében szerepelne Oroszlány neve. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens felvetésére a tagok ismételten megerősítették, hogy 

étel-ital költségét nem támogatják. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztálya részére 1.000.000 Ft, 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Úszó Szakosztálya részére 300.000 Ft támogatást javasolt. 

Székely Antal bizottsági tag kérdésére elmondta, hogy a szakosztály az uszodában bérel sávot.  

 

Székely Antal bizottsági tag felvetette, miért van az, hogy egyes szakosztályok fizetnek 

terembérletet, más szakosztályok nem, az úszó szakosztály fizet sávbérletet, pedig ezen 

létesítményeket ugyanaz az önkormányzati cég működteti.  

 

A bizottsági tagok ezt követően erről egyeztettek. 

  

Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére – Mekkora a szakosztály létszáma? – Károlyiné dr. Plóza 

Melinda bizottsági referens elmondta, hogy 25 fő. 

 

Torma Lajos elnök az OSE Kószák Természetjáró Szakosztály részére 500.000 Ft támogatást 

javasolt, a Pannon Diáksport Egyesület részére 200.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést 

követően 300.000 Ft-ra módosított. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens felvetésére a tagok ismételten megerősítették, hogy 

étel-ital költségét nem támogatják. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, írják elő, hogy a Pannon Diáksport Egyesület a megítélt 

támogatásból a megyei és országos diákolimpiára bejutott tanulókat is támogassa. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens javasolta, jelezzék az egyesületnek, hogy nyújtson 

be újabb támogatási kérelmet a Papp Péter által felvetett célra. 

 

Ezzel a javaslattal a bizottsági tagok egyetértettek. 

 

Torma Lajos elnök az Orka Oroszlányi Búvár Klub részére 100.000 Ft támogatást javasolt, melyet 

egyeztetést követően 150.000 Ft-ra módosított. Az Oroszlány Városi Súlyemelő és Erőemelő 

Egyesület részére 1.200.000 Ft támogatás javasolt, melyet egyeztetést követően 1.500.000 Ft-ra 

módosított. Az Oroszlány Középiskoláiért Alapítvány részére 300.000 Ft támogatást javasolt, az 

Oroszlányi Utánpótlás FC részére 400.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetés követően 700.000 

Ft-ra módosított. Az Oroszlányi Kutyás Egyesület részére 200.000 Ft, a Vértesi Erőmű Sport 

Egyesület Tenisz Szakosztálya részére 150.000 Ft támogatást javasolt. 

 

Fenti javaslatok alapján megállapította, hogy sportcélú támogatásra a bizottság 9.940.000 Ft-ot 

használt fel. 
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Torma Lajos elnök az Alapítvány az Egészséges Óvodásokért részére 300.000 Ft támogatást javasolt.  

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy a mobil kosárlabda palánk vásárlását ne írják bele a 

támogatási szerződésbe.  

 

Torma Lajos elnök a Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi Alapítvány részére 200.000 Ft 

támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 150.000 Ft-ra módosított. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag véleménye szerint egy egészségügyi alapítványnak nem a várostól 

kellene pénzt kérnie, hanem össze kellene gyűjtenie, ahogy más alapítványnak. 

 

Székely Antal bizottsági tag a 150.000 Ft támogatást gyógyúszásra javasolta megadni az alapítvány 

részére. 

 

Torma Lajos elnök Oroszlány Barátainak Köre részére 900.000 Ft, a Brunszvik Óvodásokért 

Alapítvány részére 250.000 Ft, a Falu Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Szlovák Klub részére 

200.000 Ft támogatást javasolt.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag a Szlovák Klub támogatásával kapcsolatban jelezte, hogy a város 

költségvetésében 1,7 M Ft van a Szlovák Tájház karbantartására tervezve.  

 

Ezt követően a bizottsági tagok a Szlovák Klub kérelméről egyeztettek, és a Szlovák Klub részére 

150.000 Ft támogatást javasoltak. 

 

Torma Lajos elnök a Falu Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar 

részére 150.000 Ft támogatást javasolt. A Falu Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Bránicka – 

Szlovák Gyerek Néptánccsoport részére 200.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 

250.000 Ft-ra módosított. Az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány részére 

400.000 Ft támogatást javasolt. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy milyen emléktáblát szeretnének készíteni? 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens elmondta, hogy az oroszlányi bányamentés és a 

szakszervezet 60 éves évfordulójára. 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy a Bányászati Múzeumhoz kerülnének elhelyezésre az 

emléktáblák a Bányász napi rendezvénysorozat keretében. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, határozzák meg, mire adják a támogatást az alapítványnak. Nem 

javasolta, hogy az emléktáblát a támogatásból állítsa fel az alapítvány. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetésére a családi bányásznapról egyeztettek. 

 

A bizottság tagjai az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány részére 200.000 Ft 

támogatást javasoltak. 

 

Torma Lajos elnök a Munkás Szent József Templom Oroszlányban Alapítvány részére 200.000 Ft 

támogatást javasolt (A bizottság tagjai 100.000 Ft támogatást betlehemes és énekkari ruhák 

készítésére, vásárlására és 100.000 Ft támogatást a gyerektábor költségeire javasoltak.)  

A Bakfark Bálint Alapítvány részére 200.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 

300.000 Ft-ra módosított. (A bizottság tagjai javasolták, hogy a támogatásból 1 db szintetizátort, 20 db 

kottalámpát és 1 db basszusgitárt erősítővel vásároljon az alapítvány.) 

Az Oroszlányi Rákóczi Szövetség Millenniumi Alapítványa részére 300.000 Ft támogatást javasolt, 

melyet egyeztetést követően 200.000 Ft-ra módosított. 
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A bizottság tagjai ismételten megerősítették, hogy az étkeztetést nem támogatják egyik pályázó 

esetében sem. 

 

Torma Lajos elnök a Gyermekeink Egészségéért Környezetünk Védelméért Alapítvány részére 

200.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 300.000 Ft-ra módosított. A Szülők és 

Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány részére 300.000 Ft támogatást javasolt. A Szülők és 

Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány – a Hunyadi Mátyás Általános Iskola sportcélú 

támogatására 200.000 Ft támogatást javasolt.  

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy ez utóbbi kérelem nagy része a szabadtéri napközis 

foglalkozásokhoz kapcsolódik, mert az udvaron nincsen semmi. Több száz gyerek van minden délután 

a napköziben és nincs mivel játszaniuk.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag a kombinált kültéri fitneszgép és a kondicionáló gép beszerzését nem 

támogatta. A többi céllal egyetértett. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy a játszóeszközöket a város által kiválasztott cégtől 

vásárolják meg. Van egy cég, ahonnan az önkormányzat jelentősen (kb. 20-30%-kal) olcsóbban be 

tudja szerezni ezeket az eszközöket.  

 

A tagok egyeztetést követően 500.000 Ft támogatást javasoltak a Szülők és Pedagógusok a 

Gyermekekért Alapítvány – a Hunyadi Mátyás Általános Iskola sportcélú támogatására. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Evangélikus Gyülekezeti Alapítvány részére 300.000 Ft támogatást 

javasolt, melyet egyeztetést követően 400.000 Ft-ra módosított. (A bizottság tagjai 300.000 Ft 

támogatást komolyzenei programra, 100.000 Ft támogatást a gyerektáborra javasoltak.) 

 

15 óra 12 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag elhagyta az üléstermet, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 4 fő. 

 

Torma Lajos elnök a Vörös István Hagyományőrző Kulturális és Sport Alapítvány részére 300.000 

Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 350.000 Ft-ra módosított. A Ments meg! 

Oroszlányi Állatvédő Egyesület részére 150.000 Ft támogatást javasolt. 

 

15 óra 16 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag visszajött az ülésterembe, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 

 

Torma Lajos elnök az OMBKE Oroszlányi Szervezete részére 200.000 Ft támogatást javasolt, melyet 

egyeztetést követően 100.000 Ft-ra módosított. (A bizottság tagjai javasolták, hogy a szervezet a 

támogatást emléktárgyakra használja fel.) 

Az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület részére 1.300.000 Ft támogatást 

javasolt, melyet egyeztetést követően 1.500.000 Ft-ra módosított. A Vakok és Gyengénlátók KEM 

Egyesülete részére 200.000 Ft támogatást javasolt. A Falu-Hagyományőrző és Kulturális Egyesület 

részére 900.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 1.000.000 Ft-ra módosított. 

 

A kérelem kapcsán a bizottság tagjai a sátorbérlésről, sátorvásárlásról egyeztettek. 

 

Torma Lajos elnök a Generációk Egymásért Alapítvány részére 100.000 Ft (táborozás), illetve 

300.000 Ft (József Attila iskola sport programjai) támogatást javasolt.  

Az Oroszlányi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére 300.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést 

követően 500.000 Ft-ra módosított. 

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta, hogy hozzák létre az Oroszlány Tűzvédelméért Alapítványt. 

 

15 óra 26 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag elhagyta az üléstermet, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 4 fő.  
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Torma Lajos elnök a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány részére 200.000 Ft támogatást 

javasolt, melyet egyeztetést követően 400.000 Ft-ra módosított. A Mirandolina Tehetségkutató és 

Esztétikus Mozgásért Alapítvány részére 1.000.000 Ft, az Oroszlányi Bányász Népdalköri Egyesület 

részére 300.000 Ft támogatást javasolt (a vendéglátás kivételével). Az Oroszlány és Térsége Civil 

Szervezeteinek Egyesülete részére 400.000 Ft támogatást javasolt. Az OKSZIK Baba-Mama Klub 

részére 150.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 200.000 Ft-ra módosított. 

 

15 óra 31 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag visszajött az ülésterembe, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő.  

 

Torma Lajos elnök az OKSZIK Cirill Táncstúdió részére 200.000 Ft támogatást javasolt, melyet 

egyeztetést követően 350.000 Ft-ra módosított. Az OKSZIK „Együtt lenni jó!” Civil Szervezet a 

Gyermekekért részére 100.000 Ft támogatást javasolt. Az OKSZIK Örök Ifjak Nyugdíjas Klub 

(Borbálai csoport) részére 160.000 Ft támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 157.000 Ft-ra 

módosított. Az OKSZIK Ifjúsági- és Társasjáték Klub részére 200.000 Ft, az OKSZIK Kále Lulugyi 

Hagyományőrző Egyesület részére 100.000 Ft, az OKSZIK Kertbarátok Köre részére 50.000 Ft, az 

OKSZIK Magyar Ellenállók és Antifasiszták Szövetségének Oroszlányi Csoportja részére 80.000 Ft 

támogatást javasolt, melyet egyeztetést követően 83.000 Ft-ra módosított. Az OKSZIK Oroszlány 

Város Diáksport Bizottság részére 300.000 Ft, az OKSZIK Pepecsvörk Klub részére 150.000 Ft, az 

OKSZIK Rajz Szakkör részére 100.000 Ft, az OKSZIK Sakk Szakkör Oroszlány részére 80.000 Ft, az 

OKSZIK Utazók Klubja részére 100.000 Ft, a HÉBÉ Alapítvány részére 300.000 Ft támogatást 

javasolt. 

 

Fenitek alapján megállapította, hogy társadalmi célok támogatásra a bizottság 13.120.000 Ft-ot 

használt fel. 

A fel nem használt támogatási keret 360.000 Ft. 

 

Kérte, szavazzanak a sportcélú támogatásokról az elhangzott javaslatok alapján. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

5/2017. (IV.3.) TSPBB határozata 

a sportcélok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatások megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága támogatást ítél meg a sportcélú pályázatokat benyújtók részére az alábbiak szerint:  
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Támogatást igénylő szervezet Igényelt támogatás Megítélt támogatás 

C-26 Postagalamb Sport Egyesület 90 000 Ft 90 000 Ft 

Oroszlány Város Óvodái 500 000 Ft 350 000 Ft 

A "Karate a Gyermekekért" Alapítvány 3 250 000 Ft 1 000 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület  

Teke Szakosztálya 1 500 000 Ft 700 000 Ft 

Oroszlányi Judo Klub 2 000 000 Ft 1 000 000 Ft 

OSZE Öregfiúk Labdarúgó Csapata 750 000 Ft 200 000 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület  

Kajak Szakosztály 3 000 000 Ft 1 500 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület  

Ökölvívó Szakosztály 1 500 000 Ft 1 000 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület  

Úszó Szakosztály 1 142 000 Ft 300 000 Ft 

OSE Kószák Természetjáró Szakosztály 2 500 000 Ft 500 000 Ft 

Pannon Diáksport Egyesület (Benedek iskola) 457 000 Ft 300 000 Ft 

Orka Oroszlányi Búvárklub 150 000 Ft 150 000 Ft 

Oroszlány Városi Súlyemelő és Erőemelő 

Egyesület 8 038 000 Ft 1 500 000 Ft 

Oroszlány Középiskoláiért Alapítvány 

(Hamvas Béla Gimnázium) 375 400 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Utánpótlás FC 3 242 000 Ft 700 000 Ft 

Oroszlányi Kutyás Egyesület 590 000 Ft 200 000 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület  

Tenisz Szakosztály 588 000 Ft 150 000 Ft 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a társadalmi célú támogatásokról az elhangzott javaslatok 

alapján. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

6/2017. (IV.3.) TSPBB határozata 

a társadalmi célok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatások megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága támogatást ítél meg a társadalmi célú pályázatokat benyújtók részére az alábbiak szerint: 
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Támogatást igénylő szervezet Igényelt támogatás Megítélt támogatás 

Alapítvány az Egészséges Óvodásokért 450 000 Ft 300 000 Ft    

Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi 

Alapítvány 900 000 Ft 150 000 Ft  

Oroszlány Barátainak Köre 1 300 000 Ft 900 000 Ft 

Brunszvik Óvodásokért Alapítvány 250 000 Ft 250 000 Ft    

Falu - Hagyományőrző és Kulturális Egyesület                   

Szlovák Klub 400 000 Ft 150 000 Ft    

Falu - Hagyományőrző és Kulturális Egyesület                         

Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar 300 000 Ft 150 000 Ft    

Falu - Hagyományőrző és Kulturális Egyesület                         

Bránicska - Szlovák Gyerek Néptánccsoport 400 000 Ft 250 000 Ft    

Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti 

Alapítvány 600 000 Ft 200 000 Ft    

Munkás Szent József Templom Oroszlányban 

Alapítvány  800 000 Ft 200 000 Ft    

Bakfark Bálint Alapítvány 700 000 Ft 300 000 Ft    

Oroszlányi Rákóczi Szövetség  

Millenniumi Alapítvány 590 000 Ft 200 000 Ft    

Gyermekeink Egészségéért, Környezetünk 

Védelméért Alapítvány 516 000 Ft 300 000 Ft    

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért 

Alapítvány   1 000 000 Ft 300 000 Ft    

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért 

Alapítvány -   A Hunyadi Mátyás Iskola 

sportcéljai támogatása  3 000 000 Ft 500 000 Ft    

Oroszlányi Evangélikus Gyülekezeti 

Alapítvány  1 297 000 Ft 400 000 Ft    

Vörös István Hagyományőrző Kulturális és 

Sport Alapítvány 1 000 070 Ft 350 000 Ft    

Ments meg! Oroszlányi Állatvédő Egyesület 600 000 Ft 150 000 Ft 

OMBKE Oroszlányi Szervezete 400 000 Ft 100 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Hagyományőrző 

Fúvószenekari Egyesület 4 130 000 Ft 1 500 000 Ft 

Vakok és Gyengénlátók KEM Egyesülete 200 000 Ft 200 000 Ft 

Falu-Hagyományőrző és Kulturális Egyesület 1 100 000 Ft 1 000 000 Ft 

Generációk Egymásért Alapítvány 100 000 Ft 100 000 Ft 

Generációk Egymásért Alapítvány – A József 

Attila Iskola sportcéljai támogatása      500 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 940 000 Ft 500 000 Ft 

Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 540 000 Ft 400 000 Ft 

Mirandolina Tehetségkutató és Esztétikus 

Mozgásért Alapítvány 3 450 000 Ft 1 000 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Népdalkör Egyesület 300 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek 

Egyesülete 1 419 000 Ft 400 000 Ft 
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OKSZIK Baba-Mama Klub 200 000 Ft 200 000 Ft 

OKSZIK Cirill Táncstúdió 500 000 Ft 350 000 Ft 

OKSZIK „Együtt lenni jó!” Civil Szervezet a 

Gyermekekért 300 000 Ft 100 000 Ft 

OKSZIK Örök Ifjak Nyugdíjas Klub 

(Borbálai csoport) 160 000 Ft 157 000 Ft 

OKSZIK Ifjúsági- és Társasjáték Klub  300 000 Ft 200 000 Ft 

OKSZIK Kále Lulugyi Hagyományőrző 

Együttes 350 000 Ft 100 000 Ft 

OKSZIK Kertbarátok Köre 50 000 Ft 50 000 Ft 

OKSZIK Magyar Ellenállók és Antifasiszták 

Szövetségének Oroszlányi csoportja 88 000 Ft 83 000 Ft 

OKSZIK Oroszlány Város Diáksport 

Bizottság 343 996 Ft 300 000 Ft 

OKSZIK Pepecsvörk Klub (foltvarró) 250 000 Ft 150 000 Ft 

OKSZIK Rajz Szakkör 130 000 Ft 100 000 Ft 

OKSZIK Sakk Szakkör Oroszlány 135 000 Ft 80 000 Ft 

OKSZIK Utazók Klubja 200 000 Ft 100 000 Ft 

HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért 400 000 Ft 300 000 Ft 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Torma Lajos elnök javasolta, döntsenek arról, hogy azon civil és sportszervezetek, amelyek az év 

elején felhasználják az önkormányzati támogatásukat, a felhasználást követő 60 napon belül 

számoljanak el. Ezt a megállapodásban is rögzítsék.  

Döntést kért továbbá arról, hogy a bizottság továbbra is javasolja nagy rendezvénysátor beszerzését. 

Javasolta a Képviselő-testületnek, hogy a soron következő költségvetés-módosításkor vizsgálja meg a 

rendezvénysátor beszerzését.  

A bizottság több tagja már a pályázatok elbírálása kapcsán felvetette, hogy kérjenek egy tájékoztatást 

a LÜN Kft.-től a sportlétesítmények használatáról. (Melyik sportlétesítményt melyik sportegyesület 

mennyiért használja, mely egyesületek használják térítésmentesen a sportlétesítményeket?)  

Javasolta, hogy hozzák létre az Oroszlány Tűzvédelméért Alapítványt a hivatásos tűzoltóság 

segítésére.  

Jelezte továbbá, hogy a honlapra a táblázatba csak a szervezet neve és a megítélt támogatási összeg 

kerül fel. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag javasolta, hogy a jövő évi kiírásban ne csak az szerepeljen, hogy a 

polgármesteri keretből nem lehet ugyanarra a célra pályázni, hanem a képviselői keretből sem. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a képviselői keretet nem szabadon használják fel. Az 

igényeket a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság bírálja el. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a mostani eljárási rendben nem szerepel, hogy a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság bírálja el. Röviden ismertette az elfogadott eljárási 

rendet. 
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Torma Lajos elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak fenti javaslatairól. 

 

A bizottság a javaslatokat nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

7/2017. (IV.3.) TSPBB határozata 

a támogatási szerződés kiegészítéséről, egy városi rendezvénysátor vásárlási lehetőségének 

megvizsgálásáról, a LÜN Kft-től történő információk beszerzéséről és alapítvány létrehozásának 

támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága: 

1. Javasolja, hogy a civil és sportszervezetek, amelyek az év elején felhasználják az önkormányzati 

támogatást, a szerződésükben rögzített feltételekkel 60 napon belül számoljanak el az 

önkormányzat Pénzügyi Osztályán.  

2. Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a soron következő költségvetés-módosításkor vizsgálja 

meg egy városi rendezvénysátor beszerzésének lehetőségét.  

3. Javasolja, hogy a LÜN Kft. adjon tájékoztatást a sportlétesítmények sportszervezetek általi 

használatáról, ki jogosult esetlegesen ingyenes használatra.  

4. Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a hivatásos önkormányzati tűzoltóság működésének 

elősegítésére létrejövő alapítványt támogassa. Javasolja, hogy az alapítvány elnevezése: 

Oroszlány Tűzvédelméért Alapítvány legyen.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

15 óra 53 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag távozott a bizottság üléséről, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 4 fő. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérte, hogy az egyesületeket, szervezeteket a támogatási levélben kérjék fel 

arra, amennyiben kiderül, hogy nem a teljes támogatási összeget használják fel, azt 8 napon belül 

jelezzék a bizottságnak.  

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Torma Lajos elnök a bizottság ülését 15 óra 54 perckor 

bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


